

# 活動紀要

## EVENTS AND ACTIVITIES

**2017-10-24**

監管局主席梁永祥博士接受無綫電視節目「樓市點睇」訪問。

EAA Chairman Dr William Leung Wing-cheung attends an interview by TVB programme "Closer Look at Property".



**2017-11-22**

監管局行政總裁韓婉萍女士（左）聯同規管及法律總監梁德麗女士（右）與ARELLO基金會董事及前會長Wayne Thorburn先生會面。ARELLO為一個國際組織，推動地產代理業規管及政策制定機構的溝通與交流。

EAA Chief Executive Officer Ms Ruby Hon Yuen-ping (left) and Director of Regulatory Affairs & General Counsel Ms Juliet Leung Tak-lai (right) meet with Mr Wayne Thorburn, Director and former President of Association of Real Estate License Law Officials Foundation ("ARELLO"), an international organisation facilitating the exchange of ideas and cooperation among real estate regulatory agencies and policy makers.



**2017-12-07**

監管局規管及法律總監梁德麗女士向參與內地與香港地產代理專業資格互認計劃的地產代理致辭。  
(攝於中國珠海)

EAA Director of Regulatory Affairs & General Counsel Ms Juliet Leung Tak-lai delivers a speech to the attendees of the scheme of mutual recognition of professional qualifications for estate agents in the Mainland and Hong Kong. (at Zhuhai, China)



內地講師向香港地產代理介紹內地房地產市場概況。(攝於中國珠海)

A lecturer from the Mainland introduces the Mainland property market situation to Hong Kong estate agents. (at Zhuhai, China)

